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Geachte leden van de Raad, 

 

Het lid van de Raad, mevrouw Vermeulen, heeft ons bij brief van 6 september 2020 vragen gesteld. Deze 

brief heeft de volgende inhoud: 

 

De bouwwerkzaamheden zijn begonnen op station Alkmaar-Noord. Vanaf 10 augustus is het bouwterrein 

ingericht en zijn er tijdelijke trappen en hellingbanen aangebracht. Er is een omleidingsroute voor 

voetgangers gemarkeerd. Voor 5 september gaat de tunnel onder het station dicht en deze gaat pas weer 

open na de verbouwing.  

 

De “omloop-route” is gecreëerd zodat reizigers veilig aan de andere kant van het spoor kunnen komen. De 

route wordt met routeborden en posters aangegeven. Het omlopen kost ongeveer 5 tot 7 minuten extra tijd.  

 

De Alkmaarse VVD heeft meerdere berichten ontvangen van mensen dat veel treinreizigers geen gebruik 

maken van de omlooproute en zetten hun leven op het spel om via het spoor naar het juiste perron te 

komen. Voordat dit fout gaat heeft de Alkmaars VVD de volgende vragen aan het college: 

 

Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 42 van het Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad, 

beantwoorden wij de gestelde vragen als volgt. 

 

1. Is het college op de hoogte van deze onveilige en gevaarlijke beweging van treinreizigers?  

Beantwoording:  

Ja, uit overleg met ProRail is ons bekend dat, hoewel concrete cijfers ontbreken, er sprake is van een 

veiligheidsissue op het spoor veroorzaakt door zogeheten spoorlopers.   

  



 
 
   
(blz. 2 )   
 
 
2. Bent u bereid ProRail te verzoeken een tijdelijke hoge loopbrug te plaatsen? Momenteel worden 

servicemedewerkers ingezet om informatie te verschaffen over de looproutes aan treinreizigers. De 

brug is een betere en veilige manier.  

Beantwoording: 

Naar aanleiding van meldingen van spoorlopers is de gemeente in overleg getreden met ProRail. ProRail, 

verantwoordelijk voor de veiligheid op en rond het spoor, is reeds zelf op de hoogte en neemt het probleem 

serieus. ProRail heeft reeds meerdere aanvullende maatregelen getroffen, waaronder het plaatsen van 

hekken op de koppen van de perrons en het plaatsen van waarschuwingsborden. Ook zijn door ProRail 

tijdelijk verkeersregelaars en BOA’s ingezet en is contact gezocht met het V.d. Meijcollege, aangezien de 

spoorlopers voornamelijk scholieren betreft. Daarnaast worden op korte termijn veiligheidscamera’s 

geplaatst om de situatie te kunnen monitoren.  

Het plaatsen van een tijdelijke loopbrug heeft niet de voorkeur van ProRail vanwege de ingewikkelde 

ruimtelijke inpassing, de lange doorlooptijd (vergunningen, aanvraag buitendienststelling treinverkeer) en de 

hoge kosten. Overigens zijn aan een dergelijke loopbrug weer andere veiligheidsrisico’s verbonden.  

 

3. Indien ProRail niet wil meewerken aan deze tijdelijke loopbrug, bent u dan bereid om met Defensie 

in overleg te gaan om een baileybrug te plaatsen?  

Beantwoording: 

ProRail is verantwoordelijk voor de spoorveiligheid. In het kader van de vernieuwing van het NS-station 

Alkmaar Noord hebben wij zeer regelmatig en goed overleg met ProRail en vindt er afstemming over de door 

ProRail te nemen veiligheidsmaatregelen plaats.   

 

4. Indien Defensie geen bijdrage kan leveren, bent u dan bereid om verdere initiatieven te 

onderzoeken? 

Beantwoording: 

Vanwege de nadelen die het plaatsen van een loopbrug met zich meebrengt onderzoekt ProRail 

alternatieven die op korte termijn tot de gewenste spoorveiligheid leiden. Op dit moment wordt onderzocht of 

er tussen beide treinsporen een hekwerk met schermen kan worden geplaatst, waarmee het oversteken van 

het spoor feitelijk onmogelijk wordt gemaakt. Wij verwachten de uitkomst van dit onderzoek op zeer korte 

termijn.   

 

 

Hoogachtend,  

Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 

 

P.M. Bruinooge, burgemeester.     W. van Twuijver, secretaris. 

 

 

 

 


